



领取正确数额的 Centrelink 福利金

正确申报您和伴侣的工资收入

您在领取 Jobseeker、Parenting Payment 和养老金等 Centrelink 福利金吗？

领取福利金的人需要每两周向 Services Australia 申报一次您和伴侣的工资收入。

在申报时，进行以下操作能确保您领到的福利金数额正确无误。

1 – 申报雇主支付给您的工资总额。这是您被扣税和扣除其他部分之前的总金额。您可以在工资单上找到这一信息。其数字通常跟打到您银行账户上的钱数字不同。

2 – 申报您伴侣的工资总额。您的福利金数额取决于你们俩人的收入情况。

3 – 不要在工资收入报告中申报自雇收入。

请在您的生意收入有重大变化（包括新开设生意）的 14 天内发送一份更新的损益表。

4 – 在申报限期当天下午 5 点前完成申报。如果您不按期申报，福利金付款可能会延迟。

5 – 请勿上载或发送您的工资单。如有需要有关方面会通知您。

使用 Express Plus Centrelink mobile app 用英语、阿拉伯语、越南语、波斯语或中文申报您的收入。

拨打 **131 202** 用您的语言与我们交流，或访问 servicessaustralia.gov.au/incomereporting 用英语了解申报收入的详细信息。



Get the right amount of Centrelink payment

Report your and your partner's employment income correctly

Do you get a Centrelink payment like Jobseeker, Parenting Payment, or a Pension?

If so, you need to tell Services Australia every fortnight about any money you and your partner are paid for working.

When you report, do these things to make sure you get paid the right amount.

1 – Report the gross amount your employer pays you. This is the total before tax and other amounts are taken out. You will find this on your payslips. It's usually different to what you get in your bank account.

2 – Report your partner's gross employment income. Your payment amount is based on what you both get paid.

3 – Do not report self-employment income in your employment income report.

Instead, send an updated profit and loss statement within 14 days of major changes to your business income, including starting a new business.

4 – Report by 5pm on your reporting due date. Your payment may be late if you don't report on time.

5 – Do not upload or send your payslips. They will tell you if they need them.

Use the Express Plus Centrelink mobile app to report your income in English, Arabic, Vietnamese, Farsi or Chinese.

Call **131 202** to speak to us in your language, or go to **servicesaustralia.gov.au/incomereporting** for more information in English about reporting your income.